
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 14. května 2014 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, prof. Bílek, dr. Musílek, doc. Bednařík, doc. Malíř, doc. Tůma, 
doc. Hubálovský, prof. Milková, dr. Kühnová, dr. Novotný, prof. Volf 
Ing. Kostrová,   

Hosté: prof. A. Slabý 

Omluveni: doc. Musílek, dr. Kříž 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 
 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Pro ocenění excelentních vědeckých výsledků od ČS a.s. byli za PřF nominováni 

dr. Bogusch a doc. Malíř, slavnostní vyhlášení bude v průběhu září. 

 Začátkem června bude UHK odesílat své čtyři neprestižnější publikační výsledky za 

posledních 5 let do II. pilíře RIV (za naši fakultu navrženy rektorátu dva články 

prof. Šeby a jeden doc. Bednaříka). 

 V rámci podpory kvalifikačního růstu akademických pracovníků a výzkumných pra-

covníků diskutoval pan rektor Hynek na kolegiu rektora o nové dohodě mezi Českou a 

Slovenskou republikou o uznávání VŠ studia, z textu neplyne, že by se předpokládalo 

uznávání titulů doc. a prof. získaných ve Slovenské republice.  

 Tabulka návrhu snížení počtu financovaných studentů veřejným vysokým školám do-

kládá, že krácení není plošné, ale děje se s výrazným vlivem ukazatele kvality. UHK tak 

zaznamenává mezi ostatními školami třetí největší meziroční pokles, a to o více než 

1000 studentů. Pokles o tisíc financovaných studentů znamená, že univerzita musí 

adekvátně snížit i počet zaměstnanců. 

 Počet akademických pracovníků na UHK bez jediného bodu v RIV 2012 (tedy za léta 

2007-2011) dosahuje nepřijatelné výše 15 % a dalších 22 % pracovníků vykázalo ni-

cotný výkon do výše pouhých pěti bodů. 

 Účast na konferenci AEIAE v září 2014 v Praze potvrdily všechny součásti. 

 Noci vědců, která se bude konat dne 26. září 2014, se za PřF aktivně zúčastní katedra 

informatiky a katedra matematiky. Celý program bude probíhat na budově A. 

 



K bodu 2) – Informace z referátu vědy 
Pan proděkan doc. Tůma připomněl, že ve čtvrtek dne 15. 5. 2014 v 10:00 h proběhne na 

Farmaceutické fakultě stáž CEPIN. Informoval o běžících výzvách, konkrétně o Norských fon-

dech (uzávěrka 2. 6. 2014 na agentuře), TAČR Epsilon (uzávěrka 30. 6. 2014 na TAČRu), 

Česko-francouzské výzkumné projekty (uzávěrka 31. 7. 2014 na agentuře). Konstatoval, že 

výsledky do RIV 2013 byly odeslány. 

 

K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek informoval, že Den otevřených dveří se bude konat v pátek 9. led-

na a následně v sobotu 10. ledna 2015. Připomněl, že se blíží akce Hrajme si i hlavou (19. – 

20. června 2014), na které ve velkém participuje katedra fyziky s katedrou chemie.  Dále in-

formoval, že implementace STAGu je v mírném skluzu, neohrožuje však časový plán. Vše z FIS 

kromě seznamů literatury v sylabech předmětů se jednorázově převede do STAGu. Proběhlo 

studentské hodnocení výuky, toto hodnocení je nutno brát s nadhledem, zajímavé je však 

slovní hodnocení akademických pracovníků, nad nímž je třeba se na katedrách zamyslet. 

Pan proděkan sdělil, že žádost o akreditaci odborného doktorského studijního programu, na 

kterém spolupracují katedry MA + FY + IN je nutno zaslat nejpozději do 9. 6. 2014, materiál 

bude předložen ke schválení Vědecké radě PřF. Akreditační žádost o navazující magisterské 

studium Učitelství informatiky v programu N 1701 Informatika předloží katedra nejpozději 

do 23. 6. 2014. 

Požádal vedoucí kateder, aby dodali podklady v AJ do propagačního letáku pro obory akredi-

tované v AJ, a to do 16. 6. 2014. 

 

K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 

Pan proděkan prof. Bílek informoval, že proběhlo 1. kolo výběrového řízení na studijní a pra-

covní pobyty v rámci projektu Erasmus+ pro akademický rok 2014-15. Přihlásilo se a bylo 

vybráno celkem 5 studentů (4 na studijní pobyty a jeden na pracovní pobyt), 

a tak zbývá ještě třeba najít zájemce o jeden volný studijní pobyt a 2 volné pracovní pobyty. 

K tomu bude v počátku června vypsáno druhé kolo výběrového řízení společně s výběrovým 

řízením na obsazení výukových pobytů akademických pracovníků a pracovních stáží adminis-

trativních pracovníku PřF.  Informoval, že výběrové řízení pro výjezdy do zemí mimo EU se 

dokončuje a bude vypsáno v konci května (k dispozici je 5 studento-měsíců a uvažovaná des-

tinace je University of Alberta, Edmonton, Kanada).  

 

K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  

Paní tajemnice Ing. Kostrová informovala, že rozpočet univerzity na rok 2014 byl schválen 

akademickým senátem UHK dne 23. 4. 2014. Nyní probíhá schvalovací proces fakultního roz-

počtu. Volné zdroje pro jeho tvorbu činí v letošním roce 31,8 mil. Kč, což představuje 

meziroční růst o 2,8 mil. Kč. Dále komentovala kolegiu předložený návrh rozpočtu fakulty 

a kateder pro rok 2014. Institucionální podpora byla v letošním roce rozdělena třem vý-



zkumným týmům. V informačním systému Magion jsou již zavedeny zakázky a vedoucí týmů 

byli informováni o jejich číslech a možnostech čerpání. 

Dalším materiálem k projednání v kolegiu byla výroční zpráva o hospodaření fakulty za rok 

2013. Hospodaření fakulty skončilo s kladným hospodářským výsledkem v běžné i doplňkové 

činnosti ve výši 31,5 tis. Kč. Do fondu provozních prostředků bylo převedeno 6,5 mil. Kč. Cel-

kový stav fondů fakulty činí 13,8 mil. Kč. Hospodárné využívání přidělených prostředků bylo 

v uplynulém roce významně ovlivňováno očekávánou výstavbou nové budovy.  

Dále sdělila, že oddělení IKM zprovoznilo aplikaci centrální evidence požadavků, určenou pro 

zadávání žádostí a evidence informací o poruchách výpočetní a audiovizuální techniky na 

UHK. Podrobnější informace byly zaslány paní asistentkou Lankašovou na katedry, včetně 

odkazu, na kterém lze nalézt popis, jak tyto požadavky zadávat https://www.uhk.cz/cs-

cz/fakulty-a-pracoviste/rektorat/informace-komunikace-a-

multimedia/helpdesk/Stranky/default.aspx.  

 

K bodu 6) – Různé 

 Prof. Milková podotkla, že je nutno zvážit, zda o prodloužení akreditace doktorského 

studijního oboru ICT ve vzdělávání budeme žádat samostatně nebo jako konsorcium. 

Sdělila, že od 27. 5. 2014 do 31. 5. 2014 přijede na UHK zahraniční návštěva 

z Brightonu. 

 Pan děkan doc. Trojovský sdělil, že příští zasedání kolegia děkana bude 11. 6. 2014 

a že by rád zasedání Vědecké rady PřF UHK naplánoval na 25. 6. 2014, bude vznesen 

dotaz na členy VR PřF, zda by jim tento termín vyhovoval. 

 

 
Úkoly: 

1. Zaslat žádost o akreditaci odborného doktorského studijního oboru MA + FY + IN. 

Termín: do 9. června 2014       Kdo: dr. Kříž  Komu:  dr. Musílkovi 

 

2. Zaslat žádost o akreditaci navazujícího magisterského studia Učitelství informatiky 

Termín: do 23. června 2014       Kdo: doc. Hubálovský Komu:  dr. Musílkovi 

 

3. Dodat podklady pro letáky v AJ u oborů, které máme v AJ akreditované 

Termín: do 16. června 2014       Kdo: vedoucí kateder  Komu:  dr. Musílkovi 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 
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